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1. zasedání ZMČ Praha 5 
18. 11. 2010  

P.  H o r á k : 
 Vážené dámy a pánové, dovolte, abych vás přivítal na ustavujícím zasedání ZMČ 
Prahy 5 pro volební období 2010 – 2014. Jsem rád, že vás tady mohu všechny přivítat, 
 Včera jsme si připomněli významný den 17. listopad. Jistě všichni víte, co toto datum 
připomíná. Také před 21 lety, podobně jako mnohokrát v historii, v lidech dorostla touha po 
změně k lepšímu, k tomu, aby se mohli svobodně narovnat, aby jejich vůle byla opět 
vyslyšena. Už je přestalo zajímat, kolik se v té době vyrobilo tun oceli a jakých jiných 
deklarovaných úspěchů bylo dosaženo. Vzpomeňme si, s čím jsme se budili druhý den do 
nového dne a jak to na nás všechny působilo. Přání, aby se věci hnuly k lepšímu, byly 
v každém z nás a pochybuji o tom, že kdokoli z nás tady sedí, to v tu dobu vnímal jinak.  
 Jelikož dějiny se neustále opakují, tak chci věřit, že i my jsme se dnes probudili do 
lepšího dne. Proto bych chtěl popřát všem, kteří následující čtyři roky budete pečovat o Prahu 
5, aby všechny dobré úmysly, které jste si předsevzali, se vám dařilo naplňovat a také to, 
abyste se vyvarovali chyb, které vždy s sebou každá změna nese. 
 Prosím, abychom v tuto chvíli povstali a vyslechli si hymnu České republiky. (Všichni 
povstávají – hymna.) 
 Nyní předám slovo nejstaršímu zvolenému členu tohoto zastupitelstva panu Vojtěchu 
Zapletalovi, kterému tímto předávám další řízení vašeho zasedání.  
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Vážené dámy a pánové, členky a členové ZMČ Praha 5, vážení přítomní, dovolte, 
abych vás přivítal na ustavujícím zasedání ZMČ Prahy 5.  
 Ustavující zasedání bylo řádně svoláno dosavadním 1. zástupcem starosty Ing. Petrem 
Horákem dne 10. listopadu 2010 na základě zákona číslo 131/2000 Sb. o hl. m. Praze a 
jednacím řádu ZMČ Praha 5 a byli na něj pozváni všichni členové zastupitelstva. 
 Nejdříve se chci zeptat kanceláře MČ, kolik je přítomných zastupitelů. 
 
P.  N e u b a u e r : 
 Dobrý den, je přítomno 44 zastupitelů, omlouvá se paní Mgr.  Terezie Hradílková. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Je přítomno 44 zastupitelů, zvolených členů ZMČ, omlouvá se paní Hradílková. 
Konstatuji, že podle prezence je přítomna nadpoloviční většina členů ZMČ, a proto je 
zasedání schopno se usnášet.  
 Protože je do zastupitelstva zvoleno 28 nových členů, prosím, abychom se vzájemně 
představili. Pracovník MČ přečte jména všech zastupitelů podle zvolených politických stran a 
prosím jmenované, aby se povstáním představili. 
 
P.  N e u b a u e r : 
 Ještě jednou dobrý den. Členy zastupitelstva jsou: 
 strana TOP 09 – 15 mandátů: Dr. Radek Klíma, Bc. Pavel Kroha,  Mgr. Martina 
Atlasová, Bc. Roman Sedlák, paní Marie Kolovratová, pan Jaroslav Knap, Ing. Richard 
Kopáček,  Ing. Jiří Vitha, Mgr. Patrik Havlíček, Mgr. Diana Bubníková, pan Karel Novotný, 
Ing. Vít Šorm, Ph.D., Ing. Miroslav Zelený, Dr. Naděžda Kratochvílová, Ing. Jan Bejšovec, 
 ODS – 10 mandátů: Dr. Miroslav Škaloud, Bc. Lukáš Herold, Mgr. Viktor Najmon, 
Mgr. Lucie Vávrová, Ph.D, Mgr. Jan Hlaváček, Ing. Herbert Heissler, pan Vojtěch Zapletal, 
Mgr. Radka Havlínová, Ing. Martin Frélich, pan Jaroslav Bartoš, 
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 ČSSD – 9 mandátů: pan Michal Šesták, paní Jana Mrázková, dr. Petr Lachnit, ThMgr. 
Petra Šáchová, Ing. Vlasta Váchová, pan Jaroslav Nedvěd, Bc. Miloslav Mrštík, Ing. Bohumil 
Dvořák, Dr. Angel Marinov, 
 Věci veřejné – 6 mandátů: Ddr. Marie Ulrichová-Hakenová, Ing. Jiří Vejmelka, pan 
Radek John, pan Marek Kukrle, Ing. Michal Pavel, Dr. Tomáš  Homola, 
 Strana zelených – 3 mandáty: Ing. Ondřej Velek, nepřítomná Mgr. Terezie Hradílková, 
Dr. Jan Martinec, CSc., 
 KSČM – 2 mandáty: Dr. Milan Macek, CSc., paní Růžena Peterková. 
  
P.  Z a p l e t a l : 
 Děkuji vám. Nyní vám představuji tajemníka Úřadu MČ Praha 5 Ing. Karla Čudu. 
Prosím ho o představení vedoucích jednotlivých odborů MČ Praha 5. 
 
P.  Č u d a : 
 Vážené dámy a pánové  zastupitelé, vážení přítomní, dovolte, abych vás seznámil 
s našimi vedoucími odborů. Budu je postupně jmenovat a jmenované prosím, aby se 
povstáním představili. 
 Dr. Jiří Gorčík – vedoucí odboru vnitřních věcí, Mgr. Jaroslav Neubauer – vedoucí 
kanceláře MČ, Ing. Jindřiška Jakešová – vedoucí investičního odboru. Dr. Jan Dufek – 
vedoucí odboru občansko-správního, odbor sociální věcí Mgr. Jana Koričová, která je na 
dovolené, zastupuje ji paní Dr. Volechová, odbor správy bytů – Žaneta Kadlecová, odbor 
správy majetku – pan František Brabec, odbor obchodních aktivit – pan Pavel Plichta, odbor 
živnostenský – pan Mgr. Josef Bláha, odbor  dopravy a životního prostředí – vedoucí je Ing. 
Miroslav Kučera, který je na dovolené, zastupuje ho paní Ing. Havránková, odbor městské 
zeleně - vedoucí Vladimír Háb, odbor stavební úřad – vedoucí paní Ing. arch. Čechová, MBA, 
odbor školství a kultury – Dr. Dagmar Drmotová, odbor ekonomický  - Ing. Zdeněk Pechar, 
odbor správy služeb – Ing. Libor Kadlec, kancelář architekta MČ – Ing. Elena Lacinová. To 
jsou všichni vedoucí odborů. Děkuji. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Děkuji tajemníkovi MČ Praha 5. 
 Dámy a pánové, nyní přistoupíme ke složení slibu členů ZMČ  Praha 5. Dovolím si 
nejdříve přečíst slib členů zastupitelstva. Potom pan Mgr. Neubauer bude vyzývat jednotlivé 
členy ZMČ podle abecedy, kteří ke mně jednotlivě přistoupí a slovem slibuji a podáním ruky 
slib stvrdí a pod jeho text  se podepíší. 
 Prosím, abyste povstali. 
 Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svou funkci budu 
vykonávat svědomitě v zájmu MČ Praha 5 a jejích občanů, řídit se Ústavou a zákony České 
republiky. 
 Děkuji, prosím, posaďte se. 
 
P.  N e u b a u e r : 
 Paní Martina Atlasová, pan Jaroslav Bartoš, Ing. Jan Bejšovec, Mgr. Diana 
Bubníková, Ing.  Bohumil Dvořák, Ing. Martin Frélich,  Mgr. Patrik Havlíček, Mgr. Radka 
Havlinová, Ing. Herbert Heissler, Bc. Lukáš Herold,  Mgr. Jan Hlaváček, Dr. Tomáš Homola, 
pan  Radek John, Dr. Radek Klíma, pan Jaroslav Knap, paní Marie Kolovratová,  Ing. Richard 
Kopáček, Dr. Naděžda Kratochvílová, Bc. Pavel Kroha, pan Marek Kukrle, Dr. Petr Lachnit, 
Dr. Milan Macek, CSc., Dr.  Angel Marinov, Dr. Jan Martinec, CSc., paní Jana Mrázková, 
Bc. Miloslav Mrštík, Mgr. Viktor Najmon, pan Jaroslav Nedvěd, pan Karel Novotný, Ing. 
Michal Pavel, paní Růžena Peterková, Bc. Roman Sedlák, ThMgr. Petra Šáchová, pan Michal 
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Šesták, Dr. Miroslav Škaloud, Ing. Vít Šorm, Ph.D., Dr. Marie Ulrichová-Hakenová, Ing. 
Vlasta Váchová, Mgr. Lucie Vávrová, Ph.D., Ing. Jiří Vejmelka, Ing. Ondřej Velek, Ing. Jiří 
Vitha, Ing. Miroslav Zelený. 
 Prosím paní Růženu Peterkovou, aby přijala slib pana Vojtěcha Zapletala. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Dámy a pánové, než přistoupíme ke schválení 1. bodu dnešního jednání, chci 
upozornit, že v materiálech, které jste obdrželi, je také několik tiskopisů, které je nutné 
vyplnit a odevzdat. Je to čestné prohlášení o střetu zájmů, čestné prohlášení osoby samostatně 
výdělečné činné a  tiskopis s osobními daty. Prosím, vyplňte  je a odevzdejte kanceláři MČ 
během zasedání. Potvrzení od zaměstnavatele pro účely zdravotního pojištění doručte v co 
nejkratší době. 
 Nyní přistoupíme ke schválení dnešního programu. Program dnešního jednání jste 
obdrželi v materiálech. Jako 19. bod budou dnes zařazeny interpelace. O  to se program 
rozšiřuje. 
 Má někdo k programu připomínky nebo doplňující návrhy? Tím jsem zahájil diskusi. 
Nevidím, že by se někdo hlásil do diskuse k programu, diskusi končím. Nechám hlasovat. 
Prosím, využijte hlasovací zařízení. Pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Konstatuji, že 
program jednání ustavujícího zasedání byl schválen.  
 Dalším bodem dnešního jednání je volba ověřovatelů. Ověřovatelé ověří zápis 
z dnešního jednání. Prosím předsedy politických klubů při ZMČ, aby navrhli ověřovatele. 
Budu jmenovat  po jednotlivých politických stranách. 
 
 TOP 09 – za ověřovatele Karel Novotný. 
 ODS – dr. Škaloud. 
 ČSSD – dr. Petr Lachnit. 
 Věci veřejné – Marek Kukrle. 
 Strana zelených – Ing. Ondřej Velek. 
 KSČM – Růžena Peterková. 
 
 Konstatuji, že pro volbu ověřovatelů byli navrženi tito zastupitelé: pan Karel Novotný, 
dr. Miroslav Škaloud, dr. Petr Lachnit, Marek Kukrle, Ing. Ondřej Velek a paní Růžena 
Peterková. 
 Zahajuji k tomuto bodu diskusi. Nikdo se nehlásí, diskusi končím. Dám  hlasovat o 
skupině ověřovatelů dnešního zápisu.  
 Konstatuji, že ověřovatelé zápisu ustavujícího zasedání byli zvoleni poměrem hlasů 
pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Ověřovatelé se na výzvu kanceláře MČ dostaví 
zhruba do tří dnů a svým podpisem ověří zápis z jednání. 
 Dalším bodem je schválení jednacího řádu zastupitelstva, který jste obdrželi 
v podkladech. Tím zahajuji diskusi. Nikdo se  nehlásí, diskusi končím. 
 Dávám hlasovat o jednacím řádu zastupitelstva. Konstatuji, že pro schválení jednacího 
řádu zastupitelstva bylo 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Tímto byl jednací řád 
zastupitelstva schválen. 
 Dalším bodem dnešního jednání je schválení volebního řádu, který jste také obdrželi 
v podkladech. Zahajuji k němu diskusi. Diskusi končím a dávám hlasovat. Pro 44, proti 0, 
zdržel se 0, nehlasoval 0. Tím byl volební řád schválen. 
 Dalším bodem programu je schválení jednacího řádu výborů zastupitelstva, který jste 
také obdrželi v podkladech. Zahajuji k němu diskusi. Hlásí se pan Macek. 
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P.  M a c e k :  
 Dobré odpoledne, dámy a pánové, máme předložen jednací řád pro výbory. Tento 
jednací řád předpokládá, že jednání výborů bude neveřejné. Vzhledem k tomu, že většina 
politických stran zde zastoupených měla ve svých volebních programech maximálně otevřít 
se občanům, doporučuji proto, aby i jednání výborů bylo veřejné. K tomu konkrétně do čl. 2, 
odst. 4, kde je text: Jednání výborů se zúčastňují jejich členové, členství ve výboru je 
nezastupitelné. Výbory si mohou přizvat na jednání další odborníky. O účasti přizvaných osob 
na jednání výborů rozhodují jejich členové hlasováním. – za tento text doporučuji doplnit 
větu: Jednání výborů je veřejné. Podávám tento návrh písemně. 
 
P.  Z a p l e t a l :  
 Technická – pan Homola. 
 
P.  H o m o l a : 
 Prosím o tři minuty na poradu klubu. 
 
P.  Z a p  l e t a  l : 
 Vyhlašuji tříminutovou pauzu. 

(Přestávka) 
 Dámy a pánové, dovolte, abych pokračoval v jednání k bodu schválení jednacího řádu 
výborů zastupitelstva. S technickou poznámkou se hlásí pan dr. Homola. 
 
P.  H o m o l a : 
 Po poradě  klubu bych rád, abychom zachovali třetí větu čl. 2, odst. 4, kterou pan dr. 
Macek navrhl vypustit. Souhlasíme s doplněním, že jednání výborů je veřejné. Ovšem za tuto 
část věty bych navrhl doplnit dodatek: s výhradou bodů programu, v nichž se projednávají 
osobní údaje chráněné zákonem. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Další technická poznámka od pana Macka. 
 
P.  M a c e k : 
 Pouze upřesňuji, že jsem nenavrhoval žádný bod vypustit, pouze jsem navrhoval 
doplnit tuto jedinou větu. Děkuji. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
  Hlásí se do diskuse ještě pan Zelený. 
 
P.  Z e l e n ý : 
 Trochu bych opravil návrh na podmiňující podmínky - vyjma materiálu, který 
obsahuje osobní údaje.  
 
P.  Z a p l e t  a l :  
 Vzhledem k debatě, která vzniká – protože ještě nemáme návrhovou  komisi, prosím, 
abyste návrhy předali ke  mně, abych je mohl nechat prohlasovat. 
 Pan Homola – technická. 
 
P.  H o m o l a : 
 S úpravou, kterou navrhl pan Zelený, souhlasím. Pokud by se pan dr. Macek ztotožnil, 
zjednodušili bychom hlasování o pozměňovacím návrhu.  
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 P.  Z a p l e t  a l : 
 Pan Macek. 
 
P.  M a c e k :  
 S doplněním se ztotožňuji, můžeme hlasovat najednou.  
 
P.  Z a p l e t a l : 
 V tom případě bych byl rád, aby mi pan Zelený předal text návrhu.   
 Dovolím si přečíst návrh doplnění jednacího řádu výborů -  jde o čl. 2, odst. 4: 
  Jednání výborů se zúčastňují jejich členové, členství ve výboru je nazastupitelné. 
Výbory si mohou přizvat na jednání další odborníky. O účasti přizvaných osob na jednání 
výborů rozhodují jejich členové hlasováním. Jednání výborů je veřejné s výjimkou 
projednávání materiálů obsahujících osobní údaje chráněné zákonem.  
 Protože se shodli na tomto textu navrhovatelé a kluby, mohu nechat hlasovat o 
jednacím řádu výborů zastupitelstva s touto změnou přímo. Prosím o hlasování. 
Předpokládám, že všichni souhlasíte s tím, že diskuse k tomuto bodu je uzavřena. Nechám 
hlasovat. Pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0.  Konstatuji, že jednací řád výborů byl 
schválen. 
 Přistoupíme k dalšímu bodu, kterým je volba stálé volební komise. Tato komise má za 
úkol pořádat všechny volby v průběhu volebního období  2010 – 2014. Prosím předsedy 
politických klubů při ZMČ, aby navrhli zástupce do volební komise. 
 
 Za  klub TOP 09 zástupci do volební komise: Jan Bejšovec a Martina Atlasová. 
 Za ODS – kolega Bartoš. 
 Za ČSSD – Vlasta Váchová. 
 Za Věci veřejné – Ing. Michal Pavel. 
 Strana zelených nenavrhuje svého zástupce. 
 KSČM nenavrhuje svého zástupce. 
 
 Dovolte, abych přečetl navržené zastupitele do stálé volební komise: Jan Bejšovec, 
Martina Atlasová, Jaroslav Bartoš, Vlasta Váchová, Michal Pavel. 
 Zahajuji diskusi k tomuto bodu. Nikdo se nehlásí, diskusi končím. Dávám hlasovat o 
složení stálé volební komise. Pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Konstatuji, že stálá 
volební komise byla zvolena. 
 Prosím, aby se členové  komise sešli a zvolili si předsedu.  
 Protože následuje volba stálé návrhové komise, o které budeme také hlasovat a je 
nutné, aby byli přítomni i členové volební komise, přeruším na chvíli jednání.  
 Pokračujeme dalším bodem jednání, což je volba stálé návrhové komise. Prosím 
předsedy politických klubů o návrhy.  
 
 TOP 09 – Naděžda Kratochvílová, Jaroslav Knap. 
 ODS – Ing. Frélich. 
 ČSSD – Ing. Bohumil Dvořák. 
 Věci veřejné -  Tomáš Homola. 
 Strana zelených – nenavrhuje svého zástupce. 
 KSČM – nenavrhuje  svého zástupce. 
  
 Konstatuji, že za členy stálé návrhové komise byli navrženi tito zastupitelé: Naďa 
Kratochvílová. Jaroslav Knap, Martin Frélich, Bohumil Dvořák, Tomáš Homola. 
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 Prosím o návrat členů volební komise. Prosím kancelář MČ, aby vyzvala členy 
volební komise, aby se vrátili do sálu a dokončili své jednání až po volbě návrhové komise. 
 Dovolte, abych zahájil diskusi k bodu jednání volba stálé návrhové komise. Nikdo se 
nehlásí, diskusi končím. Nechám hlasovat o složení stálé návrhové komise, jak jsem jej 
přečetl. Pro 44, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0. Konstatuji, že stálá návrhová komise byla 
zvolena. 
 Prosím zvolené členy, aby si zvolili předsedu a ujali se práce. Mají připravená křesla 
po mé pravé ruce před vchodem na balkón zasedacího sálu. 
 Nyní vyhlašuji 30minutovou přestávku, aby byla umožněna činnost návrhové komise 
a dokončeno jednání volební komise. 

(Přestávka) 
 Budeme pokračovat v jednání 1. ZMČ Praha 5.  
 Dovolte, abych vás informoval o výsledcích jednání volební komise. Předsedou byl 
zvolen Jan Bejšovec, místopředsedou Michal Pavel. 
 Předsedkyní návrhové komise byla zvolena paní Kratochvílová. 
 Dalším bodem dnešního jednání je volba starosty MČ Praha 5. Prosím předsedy klubů 
a jednotlivé zastupitele, aby předali písemné návrhy jednotlivých kandidátů předsedovi 
volební komise. Pro tento akt vyhlašuji pětiminutovou pauzu. 

(Přestávka) 
 Požádám nyní předsedu volební komise, aby nás provedl způsobem volby starosty MČ 
Praha 5.  
 
P.  B e j š o v e c : 
 Dámy a pánové, doufám, že vás volbou provedu dobře, dělám to poprvé, proto prosím 
o shovívavost. Jelikož jsem písemně dostal jen jeden návrh za náš klub TOP 09, zeptal bych 
se, zda ostatní kluby mají jiný návrh na starostu. Pokud ano,  ať mi ho předají. 
 
 Klub ODS a Věci veřejné – nemají návrh. 
 Strana zelených – nemá návrh. 
 KSČM – nemají vlastní návrh.  
 ČSSD – připojuje se k návrhu TOP 09. 
 
 Předpokládám, že hlasovací lístky máme připraveny. Ještě bych měl připomenout, 
jakou formou se bude hlasovat. Na hlasovacím lístku zaškrtněte číslo kandidáta, pro kterého 
hlasujete. Zakroužkování znamená, že jste pro tohoto kandidáta.  
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Než budou připraveny volební lístky, měl byste, pane předsedo, oznámit jména 
kandidátů a požádat je o jejich souhlas s kandidaturou.  
 
P.  B e j š o v e c : 
 Děkuji za připomínku. Na funkci starosty MČ  Praha 5 je kandidátem pan dr.  Radek 
Klíma. Prosím ho o jeho vyjádření. 
 
P.  K l í m a : 
 S kandidaturou souhlasím. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Prosím pana dr. Klímu, aby se podle jednacího řádu ujal slova a v časovém limitu se 
představil. 
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P.  K l í m a : 
 Vážené kolegyně a kolegové, jmenuji se Radek Klíma. Jak jste možná viděli z mého 
životopisu, jsem lékařem, vystudoval jsem Lékařskou fakultu všeobecného lékařství 
Univerzity Karlovy a graduoval jsem v r. 1996. Pracoval jsem většinu své lékařské praxe 
v Praze 5, především v nemocnici v Motole na chirurgické ambulanci. Od r. 1991 se věnuji 
podnikáni, a to především v zahraničním obchodu. V loňském roce jsem se stal členem TOP 
09, protože mě tato strana oslovila jako nová a pravicová strana, kde jsem nalezl principy, 
které vyznávám. Pevně doufám, že všichni přítomní budeme pracovat ku prospěchu Prahy 5. 
Sám osobně to slibuji. Děkuji. 
 
P.   Z a p l e t a l : 
 Děkuji panu dr. Klímovi za představení. Prosím předsedu volební  komise, aby zahájil 
volbu starosty MČ Praha 5. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Než zahájím volbu, ještě jedno upřesnění. Vzhledem k tomu, že máme jednoho 
kandidáta, tak na hlasovacím lístku budou jen dvě slova – ano – ne. Kdo bude hlasovat pro 
kandidáta, zakroužkuje „ano“, kdo bude hlasovat proti, zakroužkuje „ne“. Prosím o chvilku 
trpělivosti, protože hlasovací lístky se teprve vyrábí. Hlasování nejspíše odložíme.  
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Dámy a pánové, protože předpokládám, že příprava volebních lístků bude trvat 
několik okamžiků, prosím, abyste zůstali na svých místech.  
 
P.  B e j  š o v e c : 
 Volba bude probíhat v místnosti, kde jsou pověšeny kabáty. Jakmile to technicky 
připravíme, vyhlásím začátek volby. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Prosím zopakovat úpravu volebního lístku tak, aby byl platný. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Jelikož je  jeden kandidát, jsou tam dvě slovíčka – „ano“ a „ne“. Kdo hlasuje pro 
kandidáta, zakroužkuje „ano“, kdo hlasuje proti kandidátovi, zakroužkuje „ne“. Jiná úprava 
volebního lístku je nepřípustná. Kdo nic nezakroužkuje, případně udělá více kroužků, jeho 
hlas je neplatný. 
                                 (Rozdávání hlasovacích lístků) 
 Máte všichni  hlasovací lístek pro volbu starosty? Pokud ne, přihlaste se. Nikdo se 
nehlásí. Tímto vyhlašuji volbu. Prosím dva členy volební komise, aby se uchýlili do volební 
místnosti pro kontrolu voleb. Až tam budou, můžete jít všichni hlasovat. Připomínám způsob 
hlasování – kroužkujete „ano“, pokud chcete zvolit pana Klímu starostou, „ne“ pokud ho 
nechcete zvolit.  

(Volba starosty) 
 Chce ještě někdo hlasovat? Nechce. Končím volbu starosty MČ Praha 5. Jdeme sčítat 
hlasy. 

(Sčítání hlasů) 
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P.  Z a p l e t a l : 
 Volební komise ukončila svou práci. Žádám  vás, abyste se dostavili do sálu a zaujali 
svá místa, abyste mohli vyslechnout výsledek volby starosty MČ Praha 5. Po vyhlášení 
výsledku volby bude následovat vystoupení nově zvoleného starosty a poté 15minutová 
přestávka.  
 Dámy a pánové, požádám nyní předsedu volební komise, aby nás seznámil s výsledky 
voleb starosty městské části. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Vydáno bylo 43 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo také 43. Pro starostu hlasovalo 33, 
proti 5, zdrželo se 5. (Potlesk) 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Dovolte, abych konstatoval, že dr. Klíma byl zvolen starostou MČ Praha 5. Gratuluji 
mu a přeji hodně úspěchů v jeho práci v tomto volebním období. 
 
P.  K l í m a : 
 Dámy a pánové, vážené kolegyně a kolegové, děkuji za důvěru, kterou jste mi dali 
zvolením za starostu naší MČ Praha 5. Naši spoluobčané a voliči z Prahy 5 nám všem dali 
mandát, který zcela změnil obsazení tohoto shromáždění zastupitelstva Prahy 5. Proti 
minulému období je zde mnoho nových tváří, je nás zde 28 nových zastupitelů. To znamená 
jediné: naši spoluobčané zcela legitimně a demokraticky vyjádřili touhu po změně ve vedení 
radnice, touhu po změně stylu tohoto vedení, touhu po změně v hospodaření radnice i touhu 
po změně v komunikaci s občany. Pevně doufám, že tyto změny budeme schopni společně 
realizovat. 
 Nebudu zdržovat proces tohoto jednání, protože nás čeká spousta dalších voleb, a 
proto všem děkuji za pozornost a těším se na naši spolupráci. Děkuji. (Potlesk) 
 Dovolte, abych se ujal vedení tohoto shromáždění.  
 V tuto chvíli následuje 15minutová technická přestávka. 

(Přestávka) 
 Dovolte, abych zahájil další část našeho jednání. Dalším bodem našeho programu je 
bod 9 – návrh na složení rady MČ Praha 5. 
 Dovolím si podat návrh na složení rady. Navrhuji, aby rada byla devítičlenná s tím, že 
je to starosta a následně 4  místostarostové a 4 radní. 
 Prosím předsedy klubů o další návrhy. Není tomu tak. Dávám hlasovat. 
 Kdo je pro, aby rada byla devítičlenná ve složení starosta, 4 místostarostové a 4 radní? 
Pro 30, proti 0, zdrželo se 8, nehlasovalo 6. 
 Prosím návrhovou komisi, aby přečetla návrh usnesení. 
 
P.  K r a t o c h v í l o v á : 
 Návrh na složení rady MČ Praha 5. ZMČ Praha 5 schvaluje 9člennou radu MČ Praha 
5, a to 4 zástupce starosty, 4 radní a starostu.  
 
P.  K l í m a : 
 Dalším bodem programu je volba členů rady MČ Praha 5. Jak jsme si před chvílí 
odhlasovali, budeme mít 8 členů rady, z toho 4 místostarosty a 4 radní. Prosím jednotlivé 
předsedy klubů, aby podali své návrhy. 
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P. N o v o t n ý  : 
 Za TOP 09 navrhujeme na funkci 1. zástupce starosty pana Pavla Krohu, na zástupce 
starosty Patrika Havlíčka a za člena rady Ing. Miroslava Zeleného.  
P.  L a c h n i t: 
 Za ČSSD navrhujeme na pozici zástupce starosty dr. Petra Lachnita a na pozice členů 
rady dr. Angela Marinova a pana Jaroslava Nedvěda.  
 
P.  H o m o l a : 
 Za klub Věcí veřejných navrhujeme na funkci zástupce starosty Jiřího Vejmelku a na 
funkci člena rady Marka Kukrleho.  
 
P. M a r t i n e c : 
 Za Stranu zelených nenavrhujeme nikoho. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Klub ODS bez návrhů. 
 
P.  M a c e k : 
 Klub KSČM také bez návrhů. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím předsedu volební komise, aby se ujal slova. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Zopakuji návrhy. 1. zástupce pan Pavel Kroha, další zástupce pan Havlíček, pan 
Lachnit a pan Vejmelka. Zbylí členové rady: pan Zelený, pan Marinov, pan Nedvěd a pan 
Kukrle. 
 Pokud nejsou námitky, odebereme se vyrobit hlasovací lístky. Poprosím o technickou 
přestávku pro vytištění hlasovacích lístků.  
 
P.  K l í m a : 
 Vyhlašuji 5minutovou přestávku. 

(Přestávka) 
 Vzhledem k tomu, že se volby stále technicky připravují, poprosil bych jednotlivé 
kandidáty, aby se našemu shromáždění představili. 
 
P.  K r o h a : 
 Jmenuji se Pavel Kroha, je mi 31 let. Absolvoval jsem studium ekonomického 
zaměření na dvou zahraničních univerzitách, poté jsem nastoupil a 6 let pracoval 
v mezinárodních finančních institucích jak v Čechách, tak v zahraničí. Do TOP 09 jsem 
vstoupil v březnu 2010 a jsem řadovým členem.  
 
P.  H a v l í č e k   
 Dámy a pánové, jmenuji se Patrik Havlíček, je mi 37 let, jsem ženatý, mám dvě dcery. 
Profesí jsem právník a aktuálně vykonávám funkci firemního právníka v rámci skupiny ČEZ. 
V případě, že dostanu hlas od tohoto zastupitelstva, rád bych se stejné agendě věnoval i 
v rámci městské části.  
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P.  Z e l e n ý : 
 Dámy a pánové, jmenuji se Miroslav Zelený, jsem inženýr–strojař. Posledních 8 let 
jsem strávil ve státní správě. Byl jsem 4 roky na ministerstvu dopravy v pozici vrchního 
ředitele silniční a veřejné dopravy, potom jsem působil tři roky na ministerstvu financí 
v pozici ředitele odboru správy majetku. V současné době jsem jako projektový manažer 
v České televizi. V TOP jsem od minulého roku. 
 
P.  L a c h n i t : 
 Vážené dámy a pánové, vážení spoluobčané, dovolte, abych se vám představil. 
Jmenuji se Petr Lachnit, je mi 43 let. Na základě uzavřené koaliční smlouvy kandiduji do 
funkce zástupce starosty MČ Praha  5. Právnickou fakultu Univerzity Karlovy jsem ukončil 
v r. 1990, následně jsem pracoval jako advokátní koncipient a od r. 1993 do současnosti 
působím jako advokát. V případě zvolení zástupcem starosty mě dle uzavřené koaliční 
smlouvy připadnou kompetence v sociální oblasti a v oblasti bezpečnosti. V sociální oblasti 
chci klást důraz na problematiku seniorů a mladých rodin, mimo jiné chci nechat zpracovat  
koncepci krátkodobé výpomoci matkám-samoživitelkám, které nedostávají řádné výživné od 
otce dítěte a v důsledku toho se dostanou do obtížné ekonomické situace.  
 Rovněž se zasadím o to, aby v nově zpracované koncepci bytové politiky byly 
definovány podmínky pro tzv. sociální byty se sníženým nájemným.  
 Dále chci přispět k tomu, aby byl v tomto volebním období na Praze 5 vybudován 
domov s pečovatelskou službou. 
 V oblasti bezpečnosti říkám jasné ne drogám a pouliční kriminalitě na Praze 5. 
K řešení situace na tomto úseku chci mimo jiné využít  projekty na prevenci sociálně 
patologických jevů zpracované ve spolupráci s Městskou policii a s Policií ČR. Děkuji za 
pozornost.  
 
P.  N e d v ě d : 
 Jmenuji se Jaroslav Nedvěd, je mi 39 let. Vystudoval jsem strojní průmyslovku na 
Smíchově. Pracoval jsem v podniku výpočetní techniky jako operátor na počítačích, 
v reklamních agenturách na pozicích grafika, produkčního, v současné době pracuji na 
živnostenský  list jako produkční.  
 
P.  M a r i n o v : 
 Dámy a pánové, mé jméno je Angel Marinov, profese lékař, obor neurologie, ženatý, 5 
dětí.  Mohu slíbit, že když mi dáte svůj hlas, budu se všemi spolupracovat. 
 
P.  V e j m e l k a : 
 Jmenuji se Jiří Vejmelka, je mi 60 let, přes 30 let bydlím v Praze 5. Vystudoval jsem 
Vysokou školu chemicko-technologickou. V letech 2005 – 2006 jsem 1,5 roku pracoval jako 
vedoucí odboru dopravy a ochrany životního prostředí tady na úřadu. Za poslední dva roky 
jsem jako divák chyběl jen na jednom zastupitelstvu. Domnívám se, že znám problematiku 
v Praze 5 a že pomohu svou prací v rozvoji Prahy 5, aby to bylo ve prospěch obyvatel. Děkuji 
za pozornost 
 
P.  K u k r l e : 
 Dámy a pánové, mé jméno je Marek Kukrle, je mi 45 let a odmala žiji na Smíchově. 
Myslím si, že problematiku Prahy 5 znám velmi dobře. Celý svůj profesní život jsem pracoval 
v mezinárodních nadnárodních firmách na pozicích manažera pro řízení rizik nebo krizového 
manažera. Myslím si, že jsem schopen nabídnout své služby Praze 5.  
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 P.  K l í m a : 
 Děkuji kandidátům. Vzhledem k tomu, že stále nejsou připraveny volby, vyhlašuji 
znovu technickou přestávku. 

(Přestávka) 
 Volební lístky jsou připraveny, můžeme zahájit bod volba členů rady MČ Praha 5. 
Předávám slovo předsedovi volební komise. 
 
P.   B  e j š o v e  c : 
 Dámy a pánové, nejprve vám vysvětlím, jak bude volba probíhat. Máme 8 volebních 
lístků. U každého jména je i funkce. Když budete  hlasovat pro, zakroužkujete „ano“, kdo 
bude hlasovat proti, zakroužkuje „ne“. Jakmile vyhlásím volbu, poprosím dva členy volební 
komise, by vám rozdávali volební lístky – bude  jich osm. Další dva členové volební komise 
budou ve  volební místnosti, kde jste volili starostu, a budou dohlížet na průběh voleb.  
 Má někdo nějaký dotaz? Pokud nemá, prosím 2 členy volební komise sem ke mně a 2 
členy do volební místnosti. 
 Každý obdržíte 8 hlasovacích lístků a hlasuje se najednou. Každý vhodíte všech 8 
lístků.  
  Další dotazy nejsou, vyhlašuji volby. 
 Volby končím. Volební komise jde sčítat. 

(Volební přestávka) 
 Dámy a pánové, prosím o pozornost, mám výsledky hlasování do rady MČ Praha 5. 
 Začnu špatnou zprávou – budeme muset opakovat hlasování u pana Zeleného, pro 
kterého bylo odevzdáno více hlasovacích lístků než kolik bylo vydáno. Pro pana Zeleného 
budeme hlasovat znovu, ostatní výsledky jsou platné.  
 Přečtu výsledky: 
Patrik Havlíček – vydáno 44 lístků, pro 36, proti 4, zdrželi se 4, 
Pavel Kroha – vydáno 44 lístků, pro  40, proti 2, zdrželi se 2, 
Jaroslav Nedvěd – vydáno 44 lístků, pro 35, proti 5, zdrželi se 4, 
Angel Marinov – vydáno 44 lístků, pro 32 , proti 7, zdrželi se 4, 1 lístek nebyl odevzdán, 
Petr Lachnit – vydáno 44 lístků, pro 36, proti 5, zdrželi se  3, 
Marek Kukrle – vydáno 44 lístků, pro 38, proti 2, zdrželi se 4, 
Jiří Vejmelka – vydáno 44 lístků, pro 31, proti 9, zdrželi se 3. 
 Jsou připomínky? Nejsou. Prosím pana starostu o přestávku, připravíme lístky pro 
pana Zeleného a urychleně zopakujeme volbu.  
 
P.  K l í m a : 
 Mohu vyhlásit jednu z mnoha dnešních přestávek.  

(Přestávka) 
  

P.  B e j š o v e c : 
 Vyhlašuji volbu pana Zeleného na funkci radního. Proti podpisu si můžete vyzvednout 
hlasovací lístky v hlasovací místnosti. Systém je stejný – kroužkování „ano“ – „ne“.  

(Volby) 
 Dámy a pánové, končíme dodatkové hlasování o pana Zeleném. Za chvíli budou 
výsledky. 
 Dámy a pánové, přečtu výsledky opakované volby pana Zeleného. Vydáno lístků bylo 
43, odevzdaných 43, pro bylo 34, proti 7, zdrželi se 2.  
 Všichni nominovaní byli zvoleni. 
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P.  K l í m a : 
 Děkuji předsedovi volební komise. Prosím návrhovou komisi o přečtení návrhu 
usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 Návrh usnesení: 
 ZMČ Praha 5 volí Bc. Pavla Krohu 1. zástupcem starosty počtem hlasů 40, Mgr. 
Patrika Havlíčka zástupcem starosty počtem hlasů 36, Ing. Jiřího Vejmelku zástupcem 
starosty počtem hlasů 31, dr. Petra Lachnita zástupcem starosty počtem hlasů 36, dr. Angela 
Marinova členem rady počtem hlasů 32, Ing. Miroslava Zeleného členem rady počtem hlasů 
34, Marka Kukrle členem rady počtem hlasů 38, Jaroslava Nedvěda členem rady počtem 
hlasů 35.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Přejdeme k dalšímu z bodů našeho jednání, a tím je stanovení výborů ZMČ 
Praha 5.  
 Dovolím si navrhnout kromě výborů zákonných, což je výbor finanční a kontrolní, 
výbory další, a to výbor pro životní prostředí, výbor sociálně zdravotní a výbor hospodářský.  
 Prosím předsedy  klubů, aby tento návrh, pokud chtějí, doplnili. Není tomu tak. Dal 
bych hlasovat o tom, že MČ Praha 5 bude mít pro příští volební období 5 výborů, a to výbor 
kontrolní, finanční, sociálně zdravotní, výbor pro životní prostředí a výbor hospodářský. 
  Technická pan Macek. 
 
P.  M a c e k : 
 Pane  starosto, chtěl jsem se zeptat, zda k tomu bude také diskuse? Zatím jste pouze  
vyzval na doplnění. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji, omlouvám se.  Zahajuji diskusi. Pan Macek. 
 
P. M a c e k : 
  Vážení kolegové, k výborům jsem měl dotaz. První dva z výborů mají kompetence ze 
zákona - tam je to jasné. Pokud máme schvalovat některé další výbory,  jaké budou mít úkoly, 
případně kompetence?  
 
P.  K l í m a : 
 Pokud se týká návrhů, které jsem podal, tak dva jsou ze zákona, u dalších výborů si 
myslím, že je každému jasné, jakou budou mít kompetenci, ale velmi zjednodušeně to řeknu. 
 Výbor hospodářský bude mít na starosti majetek, finance, investice. 
 Výbor sociálně zdravotní, jak již z názvu vyplývá, bude mít na starosti oblast sociální, 
oblast etnických skupin a oblast zdravotní. 
 Výbor pro životní prostředí bude mít v kompetenci  životní prostředí.  
 Paní Peterková. 
 
P.  P e t e r k o v á : 
 Toto je nám jasné, pane starosto, to v kostce víme. Doplním to o to, že se mi zdá, že je 
v tom duplicita. V dalších materiálech se dovíme, že je nejen zdravotní a sociální výbor, ale i 
sociální a zdravotní komise. Tam už se vnucuje duplicita vyplývající jen z názvu. To bych 
ráda měla vysvětleno. 
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 Doplnila bych to o jeden dotaz. Když jsem tyto dva názvy nastínila, zajímala by mě 
rozdílná náplň, jestliže výbor a komise jsou stejného názvu a budou mít stejné složení? 
Neumím si to vysvětlit. Děkuji. 
 
P.  K l í m a : 
 Co se týká výborů, v tuto chvíli schvalujeme výbory zastupitelstva městské části. 
Velmi nerad bych předjímal rozhodnutí rady MČ o tom, jaké komise zřídí. Rada městské části  
se sejde pevně doufám ještě dnes a navrhne komise. Jestli tam bude komise sociálně 
zdravotní, v tuto chvíli není jasné. Kolegové ze sociální demokracie ji budou navrhovat. 
Zdůvodnění jsem přijal, myslím si, že je logické. Výbory jsou orgány, které jsou spíše orgány 
koncepční, komise jsou orgány pracovní a jsou to orgány rady. V tom je zásadní a základní 
rozdíl.  
 V tuto chvíli bych nerad diskutoval o tom, jaké máme komise, když komise ještě 
zřízeny nejsou.  
 Hlásí se ještě někdo do diskuse? Nikoli, diskusi končím.  
 Dávám hlasovat o tom, kdo je pro, aby výbory, které zde byly navrženy, byly 
schváleny. Pro 37, proti 0, zdržel se 0, nehlasovalo 6. Toto usnesení bylo schváleno. Prosím 
návrhovou komisi, aby ho přečetla. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 zřizuje 5 výborů ZMČ Praha 5, a to finanční, kontrolní, výbor pro 
životní prostředí, sociálně zdravotní a hospodářský. 
 
P. K l í m a : 
 Děkuji. Dalším bodem programu je volba předsedů výborů ZMČ Praha 5. V tuto 
chvíli jsme si odsouhlasili výbory. Prosím předsedy klubů, aby navrhli do těchto výborů 
předsedy a místopředsedy. 
 
P. Z e l e n ý: 
 Za klub TOP 09 navrhujeme předsedu finančního výboru Ing. Jiřího Vithu, na funkci 
předsedy hospodářského výboru Marii Kolovratovou, na funkci místopředsedy výboru pro 
životní prostředí navrhujeme Jaroslava Knapa a na funkci předsedy sociálního a zdravotního 
výboru navrhujeme Mgr. Dianu Bubníkovou.  
 
P.  L a c h n i t: 
 Za sociální demokracii navrhujeme do výboru životního prostředí jako místopředsedu 
Ing. Bohumila Dvořáka, do sociálního a zdravotního výboru jako předsedkyni Ing. Vlastu 
Váchovou a do výboru hospodářského jako místopředsedu Michala Šestáka. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme na předsedu kontrolního výboru Bc. Lukáše Herolda. 
 
P.  H o m o l a : 
 Za klub Věcí veřejných se připojujeme k návrhu TOP 09 a ČSSD. Pokud jde o 
konkrétní personální návrh, na funkci místopředsedy finančního výboru navrhujeme pana 
Michala Pavla. 
 
P. M a r t i n e c : 
 Za Stranu zelených navrhujeme jako předsedu výboru pro životní prostředí Ondřeje 
Velka. 
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P.  H e i s s l  e r : 
 Klub ODS by ještě rád navrhl na funkci místopředsedy kontrolního výboru dr. 
Miroslava Škalouda. 
 
P.  K l í m a : 
 Je ještě nějaký další návrh z pléna? Není. Předal bych slovo někomu z volební komise. 
 Pan Zapletal – technická. 
 
P.  Z a p l e t a l : 
 Pane starosto, ve schváleném programu máme volbu předsedů výborů zastupitelstva. 
Proč jsou navrhováni i místopředsedové? 
 
P.  K l í m a : 
 Máte pravdu, v programu je volba předsedů výborů zastupitelstva. Na klubech jsme o 
přestávce projednávali možné zkrácení tohoto procesu s tím, že bychom teď provedli volbu 
předsedů a místopředsedů. Omlouvám se za mou procedurální chybu, že jsem o tom nenechal 
hlasovat. Rád bych, kdybychom toto mohli udělat z důvodu zkrácení tohoto jednání v případě, 
že se tak dohodneme. Jestliže ne, rozdělíme tuto volbu na dvě volby, resp. přidáme 
místopředsedy k členům výborů. Osobně si myslím, že tak, jak je to teď navrženo, je lepší a 
rychlejší, ale záleží na tomto grémiu, jak se k tomu postaví. 
 Prosím pana Zapletala, aby řekl svůj návrh, zda máme pokračovat dál v této volbě, 
nebo ne.  
 
P.  Z a p l  e t a l : 
 Pane starosto, mluvil jsem s předsedou našeho klubu, nemám žádný návrh.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Pan Vitha. 
 
P.  V i t h a : 
 Chtěl jsem upozornit, že je třeba doplnit ještě místopředsedy. Stahuji to, kol. Zapletal 
svou technickou zmínil.  
 
P.  K l í m a : 
 Technická – pan Novotný. 
 
P.  N o v o t n ý : 
 Potřebovali bychom tři minuty na přestávku pro jednání klubu. 
 
P.  K l í m a : 
  Tříminutová přestávka. 

(Přestávka) 
 Dovolím si navrhnout změnu programu v bodu 12, a to na volbu předsedů a 
místopředsedů výborů ZMČ Praha 5. Má někdo jiný návrh? Není tomu tak. Má někdo 
k tomuto bodu příspěvek do diskuse? Není tomu tak. 
 Dávám hlasovat. Kdo je pro to, aby došlo ke změně bodu 12 v přednesené dikci? Pro 
29, proti 0, zdrželi se 3, nehlasovalo 11. Změna programu číslo 12 byla schválena. 
 Prosím návrhovou komisi, aby přečetla usnesení. 
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P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 schvaluje změnu programu v bodu 12 – přidání volby místopředsedů 
výborů. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o přesné znění bodu 12. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 schvaluje změnu programu v bodu 12 – změna v textu volby předsedů 
na text volba předsedů a místopředsedů.  
 
P.  K l í m a : 
 Vzhledem k tomu, že jsme dávali návrhy před tím, než došlo k této změně, požádal 
bych znovu předsedy klubů, aby dali své návrhy na předsedy a místopředsedy jednotlivých 
výborů.  
 
P. Z e l e n ý : 
 Klub TOP 09 navrhuje za předsedu finančního výboru Jiřího Vithu, za předsedkyni 
hospodářského výboru Marii Kolovratovou, za místopředsedu výboru pro životní prostředí 
Jaroslava Knapa a za místopředsedu sociálního a zdravotního výboru Dianu Bubníkovou. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme za předsedu kontrolního výboru Bc. Lukáše Herolda a za 
předsedu kontrolního výboru dr. Miroslava Škalouda.  
 
P.  L a c h n i t: 
 Za klub ČSSD si dovoluji navrhnout jako předsedkyni sociálně zdravotního výboru 
kol. Váchovou, ve výboru životního prostředí jako místopředsedu kol. Dvořáka a 
v hospodářském výboru jako místopředsedu kol. Šestáka. 
 
P.  H o m o l a : 
 Za klub Věcí veřejných se připojujeme k návrhu TOP 09 a ČSSD a na funkci 
místopředsedy finančního výboru navrhujeme Michala Pavla. 
 
P. M a r t i n e c : 
 Za Stranu zelených navrhujeme za předsedu výboru pro životní prostředí Ondřeje 
Velka. 
 
P.  K l í m a : 
 Je ještě nějaký jiný návrh? Není tomu tak. Prosím předsedu volební komise, aby se 
ujal voleb. 
 
P.   B e j š o v e c : 
 Připravujeme ještě lístky, prosím o strpení. 
 
P.  K l í m a : 
 Vyhlašuji 3minutovou přestávku. 

(Přestávka) 
 Prosím předsedu volební komise, aby se ujal slova. 
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P.  B e j š o v e c : 
 Volba bude pokračovat podobným způsobem jako volby předchozí. Dostanete 
hlasovací lístek pro každý výbor. Jsou tam dvě jména – předsedy a místopředsedy, u jednoho 
výboru jsou dva místopředsedové. Hlasuje se systémem zakroužkování – u každého jména 
„ano“ když jste pro, „ne“ když jste proti.  
 Hlasovací lístky se vydávají zde proti podpisu. Hlasovací místnost již znáte. 
 
P.  K l í m a : 
 Doplnil bych technickou. Tato přestávka bude minimálně 30minutová, protože se musí 
přestěhovat hlasovací zařízení sem do čela.  
 Prosím všechny členy zvolené rady, abychom se setkali v zasedačce rady. Děkuji. 

(Přestávka) 
 

P.   B e j š o v e c : 
 Dámy a pánové, prosím o pozornost. Mám zde výsledky voleb předsedů a 
místopředsedů do jednotlivých výborů. Čísla jsou následující. 
 Kontrolní výbor: předseda Lukáš Herold  - pro 33, proti 7, zdrželi se 2, místopředseda 
Miroslav Škaloud  - pro 33, proti 7, zdrželi se 2 
 Hospodářský výbor: předsedkyně Marie Kolovratová – pro 36, proti 3, zdrželi se 3, 
pan Michal Šesták, místopředseda – pro 32, proti 7, zdrželi se 3. 
 Sociální výbor: předsedkyně Váchová – pro 31, proti 5, zdrželo se 6, 
místopředsedkyně Bubníková – pro 34, proti 4, zdrželi se 4. 
 Výbor životního prostředí: předseda pan Velek – pro 29, proti 9, zdrželi se 4, 
místopředseda pan Knap – pro 32, proti 3, zdrželo se 7, místopředseda pan Bohumil Dvořák – 
pro 36, proti 1, zdrželo se 5. 
 Finanční výbor: předseda pan Vitha – pro 30, proti 9, zdrželi se 3, místopředseda pan 
Michal Pavel – pro 34, proti 4, zdrželi se 4. Děkuji za pozornost. 
 
P.  K l í m a : 
 Technická – pan Heissler. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Vážené kolegyně a kolegové, omlouvám se, neberte to špatně, čekal jsem na to, až 
přijde volební komise. Uvědomil jsem si, že dva členové volební komise byli zároveň na 
kandidátkách. Tam šlo o to, že by se měli vzdát. Mělo být řečeno do stenozáznamu, že se dva 
členové vzdávají v té chvíli členství v komisi. Tím, že jsou dva, nemuseli by se dovolovat 
další. Jde o to, abychom nějak rozhodli, aby to bylo zcela v pořádku. Tito dva členové neřekli 
na mikrofon, že jsou členy volební komise a kandidovali. Ať to potvrdí někdo z kanceláře 
městské části nebo někdo z právníků, jestli se mýlím, ale dva členové volební komise byli 
zároveň na kandidátkách. Jde o proceduru. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Vyjádřím se jako předseda volební komise. Uvědomili jsme si to a ani jeden z těchto 
dvou lidí nebyl u sčítání hlasů.  
 
P.  H e i s s l e r : 
 Jde mi o to, aby to bylo v pořádku. Mělo to zaznít na mikrofon, aby to bylo ve 
stenozáznamu. Může to  kancelář potvrdit nějakým čestným prohlášením, že se nezúčastnili? 
Jde o to, aby to legislativně bylo v pořádku, aby se tato volba nedala nikdy zpochybnit. O nic 
jiného mi nejde. 
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P.  K l í m a : 
 Mám to brát tak, že toto je návrh, aby tito členové čestným prohlášením potvrdili, že 
se nezúčastnili sčítání hlasů?  
 
P.  H e i s s l e r : 
 Pokud to někdo z právníků potvrdí, že je to tak možné, problém s tím mít nebudeme.  
 
P.  K l í m a : 
 Poprosím někoho z právního oddělení, aby se k tomu vyjádřil. 
 
Zástupce právního oddělení: 
 Podle našeho výkladu by stačilo, kdyby místopřísežně prohlásili na mikrofon, že se 
nezúčastnili práce ve volební komisi při těchto volbách. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím členy volební komise, kteří se nezúčastnili sčítání z toho důvodu, že sami 
kandidovali, aby učinili prohlášení na mikrofon. 
 
P.  V á c h o v á : 
 Pane předsedající, dámy a pánové, prohlašuji, že jsem se nezúčastnila sčítání hlasů a 
ani jsem se nijak nepodílela na této volbě. Pracovnice Úřadu MČ toto mohou potvrdit, protože 
jsem dávala dohromady předchozí volbu členů rady. Po celou dobu, kdy komise sčítala, jsem 
byla tady nahoře a seděla jsem u stolu pracovnic kanceláře úřadu. 
 
P.  P a v e l : 
 Rovněž prohlašuji, že jsem se nepodílel na sčítání hlasů při této volbě.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Paní Peterková. 
 
P.  P e t e r k o v á : 
 Pro pořádek. Když se zúčastníme kontroly zápisu, nejsou zde příjmení. Je třeba, aby ti, 
co hovoří, říkali svá příjmení. Děkuji.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím, aby ti, kteří hovořili, řekli svá příjmení. 
 
P.  V á c h o v á : 
 Paní Peterková, jmenuji se Vlasta Váchová. 
 
P.  P a v e l : 
 Mé jméno je Michal Pavel. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí 5 předsedů výborů ZMČ Praha 5 – Ing. Jiřího Vithu předsedou 
finančního výboru počtem hlasů 30, Bc. Lukáše Herolda předsedou kontrolního výboru 
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počtem hlasů 33, Marii Kolovratovou předsedkyní hospodářského výboru počtem hlasů 36, 
Ing. Vlastu Váchovou předsedkyní sociálního a zdravotního výboru počtem hlasů 31, Ing. 
Ondřeje Velka předsedou výboru pro životní prostředí počtem hlasů 29,  
 šest místopředsedů výborů ZMČ Praha 5: Michala Pavla místopředsedou finančního 
výboru počtem hlasů 34, dr. Miroslava Škalouda místopředsedou kontrolního výboru počtem 
hlasů 33, Jaroslava Knapa místopředsedou výboru pro životní prostředí počtem hlasů 32, Ing. 
Bohumila Dvořáka místopředsedou výboru pro životní prostředí počtem hlasů 36, Mgr. Dianu 
Bubníkovou místopředsedkyní sociálně zdravotního výboru počtem hlasů 34, Michala 
Šestáka místopředsedou hospodářského výboru počtem hlasů 32.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Dalším bodem programu je volba členů výborů ZMČ Praha 5.  
 
P.  K o l o v r a t o v á : 
 Jmenuji se Marie Kolovratová. Chtěla bych podat návrh na změnu způsobu volby 
členů výborů ZMČ Praha 5, a to na volbu aklamací. 
 
P.  K l í m a : 
 Otevírám diskusi k tomuto návrhu. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Mám dotaz: budeme hlasovat po jménech, nebo jako celou skupinu? 
 
P.  K o l o v r a t o v á : 
 Celou skupinu – po jednotlivých výborech. 
 
P.  K l í m a : 
 Pan Najmon. 
 
P.  N a j m o n : 
 Podávám návrh, abychom hlasovali jednotlivě po jménech. 
 
P.  K l í m a : 
 Hlásí se ještě někdo do diskuse? Není tomu tak. Budeme hlasovat o druhém 
protinávrhu, tedy o volbě aklamací po jménech. Kdo je pro to, abychom volbu členů výborů 
hlasovali po jednotlivých jménech aklamací? Pro 8, proti 21, zdrželo se 8, nehlasovalo 6. 
Tento návrh nebyl přijat.  
 Kdo je pro, aby se hlasovalo aklamací o skupinách po výborech? Pro 38, proti 0, 
zdrželi se 3, nehlasovali 2. Návrh byl přijat. 
 Prosím návrhovou komisi o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 schvaluje změnu způsobu hlasování na hlasování aklamací po 
jednotlivých výborech ve volbách členů výborů ZMČ Praha 5.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Prosím jednotlivé předsedy klubů, aby podávali své návrhy. První, o kterém 
budeme hlasovat, je výbor finanční. Prosím, abyste podali své návrhy na kandidáty za členy 
finančního výboru. 
 



19 
 

p.  Zelený ? Novotný? . . . . . . . : 
 Za klub TOP 09 navrhujeme za členy finančního výboru Ing. Miroslava Zeleného, Ing. 
Víta Šorma a Marii Kolovratovou. 
 
P.  L a c h n i t : 
 Za klub ČSSD navrhujeme za členy finančního výboru kolegyni Mrázkovou a 
kolegyni Váchovou. Děkuji. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme Ing. Martina Frélicha.  
 
P.  H o m o l a : 
 Za klub Věcí veřejných si dovoluji navrhnout do finančního výboru Marka Kukrleho.  
 
P. M a r t i n e c : 
 Za klub Strany zelených navrhuji Jana Martince. 
 
P.  P e t e r k o v á : 
 Za klub KSČM pana Macka. 
 
P.  K l í m a : 
 Má někdo ještě nějaký návrh? Další návrh nebyl. Prosím předsedu výboru kolegu 
Bejšovce, aby se ujal slova. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Budeme volit finanční výbor. Zahajuji volbu. Prosím, abychom hlasovali o členech 
finančního výboru. Pro 38, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 4. Návrh je schválen. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ volí členy finančního výboru: Marii Kolovratovou, Víta Šorma, Miroslava 
Zeleného, Vlastu Váchovou, Janu Mrázkovou, Martina Frélicha, Jana Martince a Marka 
Kukrle počtem hlasů 38. 
 
P.  K l í m a : 
 Neslyšel jsem jméno pana kol. Macka. Myslím si, že byl zvolen. 
 
P.  K n a p : 
 Opravuji se. ZMČ Praha 5 schvaluje členy finančního výboru: Marii Kolovratovou, 
Víta Šorma, Miroslava Zeleného, Vlastu Váchovou, Janu Mrázkovou, Martina Frélicha, Jana 
Martince, Marka Kukrle a dr. Macka. Omlouvám se. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o návrhy do výboru kontrolního. 
 
P. N o v o t n ý : 
 Za TOP 09 navrhujeme člena kontrolního výboru Mgr. Martinu Atlasovou. 
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P.  L a c h n i t: 
 Za klub ČSSD navrhujeme za člena kontrolního výboru kol. Dvořáka. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme jako člena kontrolního výboru kol. Hlaváčka. 
 
P.  H o m o l a : 
 Za klub Věcí veřejných navrhujeme za člena kontrolního výboru Michala Pavla.  
 
P. M a r t i n e c : 
 Za klub Strany zelených navrhujeme Ondřeje Velka. 
 
P.  M a c e k : 
 Klub KSČM bez návrhu. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Prosím o hlasování o členech kontrolního výboru. Pro 38, proti 0, zdržel se 0, 
nehlasovalo 5. Návrh byl přijat.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí členy kontrolního výboru: Martinu Atlasovou, Bohumila Dvořáka, 
Michala Pavla, Jana Hlaváčka a Ondřeje Velka počtem hlasů 38. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Dalším z výborů je výbor pro životní prostředí. Prosím o návrhy. 
 
P. H o m o l aZelený/ Novoný ? 
 Za klub TOP 09 navrhujeme Richarda Kopáčka. 
 
P. Š e  s t á  k : 
 Z a klub ČSSD navrhujeme kol. Nedvěda. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme kol. Zapletala. 
 
P.  H o m o l a : 
 Klub Věcí veřejných navrhuje za členy výboru Jiřího Vejmelku a Marka Kukrleho. 
 
P . M a r t  i n e c 
 Za klub Strany zelených navrhujeme  Jana Martince. 
 
P.  M a c e k :  
 Klub KSČM bez návrhu.  
 
P.  K l í m a : 
 Další návrhy nejsou. Prosím kol. Bejšovce. 
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P.  B e j š o v e c : 
 Prosím o hlasování o členech výboru. Pro 38, proti 0, zdržel se 0, nehlasovalo 5. 
Návrh byl přijat. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí členy výboru životního prostředí Richarda Kopáčka, Jiřího 
Vejmelku, Marka Kukrle, Jaroslava Nedvěda, Jana Martince a Vojtěcha Zapletala počtem 
hlasů 38.  
 
P.  K l í m a : 
 Dalším výborem je sociálně zdravotní výbor. Prosím předsedy klubů o návrhy. 
 
P. N o v o t n ý 
 Za TOP 09 navrhujeme do sociálně zdravotního výboru Ing. Jiřího Vithu a Ing. Víta 
Šorma. 
 
P.  L a c h n i t: 
 Za  klub ČSSD navrhujeme Petra Lachnita a kolegu Marinova.  
 
P.  H e i s s l e r : 
 Za klub ODS navrhujeme kolegyni Vávrovou. 
 
P.  H o m o l a : 
 Klub Věcí veřejných navrhuje Marka Kukrleho a Marii Hakenovou. 
 
P. M a r t i n e c  : 
 Za klub Strany zelených navrhujeme Terezii  Hradílkovou. 
 
P.  M a c e k : 
 Klub KSČM navrhuje paní Peterkovou.  
 
P.  B  e j š o v e c : 
 Prosím o hlasování o členech sociálně zdravotního výboru. Pro 36, proti 0, zdržel se 1, 
nehlasovalo 6.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí členy sociálně zdravotního výboru: Jiřího Vithu, Víta Šorma, 
Angela Marinova, Marka Kukrle, Marii Hakenovou, Terezii Hradílkovou, Lucii Vávrovou a 
Růženu Peterkovou počtem hlasů 36.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Dalším bodem je volba tajemnic výborů zastupitelstva MČ Praha 5. 
 Omlouvám se, je to dlouhé, mám to na druhé straně. Děkuji za upozornění. 
 Posledním výborem je výbor hospodářský. Prosím o návrhy. 
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P. N o v o t n ý : 
 Za klub TOP 09 za členy hospodářského výboru navrhujeme Mgr. Patrika Havlíčka, 
Ing. Miroslava Zeleného a Romana Sedláka. 
 
P.  L a c h n i t: 
 Za klub ČSSD navrhujeme kol. Mrštíka. 
 
P.  H  e i s s l e r :  
 Za klub ODS navrhujeme pana Bartoše a pana Heisslera. 
 
P.  H o m o l a : 
 Klub Věcí veřejných navrhuje Tomáše Homolu. 
 
P. M a r t i n e c : 
 Za klub Strany zelených navrhujeme Ondřeje Velka. 
 
P.  M a c e k : 
 Klub KSČ bez návrhu.  
 
P.  K l í m a :  
 Máme zde návrh na 10 členů výboru, což není možné.  
 
. . . . . . . . : 
 Navrhuji přestávku za  účelem porady klubu. 
 
P.  K l í m a : 
 Pětiminutová přestávka. 

(Přestávka) 
 Pokračujeme v této debatě. Máme  návrh na 10 členů hospodářského výboru.  
 
P.  H e i s s l e r : 
 Svou  kandidaturu z hospodářského výboru stahuji. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. V tuto chvíli máme původní návrh: Havlíček – TOP 09, Zelený – TOP 09, 
Sedlák – TOP 09, Mrštík – ČSSD, Homola – Věci veřejné, Bartoš – ODS, Velek – Strana 
zelených.  
 
P.  B  e j š o v e c : 
 Prosím o  hlasování o členech hospodářského výboru. Pro 38, proti 0, zdržel se 0, 
nehlasovalo 5.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí členy hospodářského výboru: Patrika Havlíčka, Miroslava 
Zeleného, Romana Sedláka, Miloslava Mrštíka, Tomáše Homolu, Jaroslava Bartoše a Ondřeje 
Velka počtem hlasů 38. 
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P.  K l í m a : 
 Nyní k bodu číslo 14 – volba tajemnic výborů ZMČ Praha 5. Prosím o návrhy.  
 
P.   B e j š o v e c : 
 Dovoluji si přečíst návrhy na tajemnice jednotlivých výborů. Finanční výbor – paní 
Dagmar Mauderová, kontrolní výbor – Ivana Buková, výbor životního prostředí – Věra 
Křikavová, sociální výbor – Jitka Straňáková, hospodářský výbor – Jiřina Bělohlávková. 
 
P.  K l í m a : 
 Je ještě nějaký jiný návrh?  
 Dovolím si zopakovat. Finanční výbor – paní Dagmar Mauderová, kontrolní výbor – 
paní Ivana Buková, výbor pro životní prostředí – Věra Křikavová, sociální výbor – Jitka 
Straňáková, hospodářský výbor -  Jiřina Bělohlávková. 
 Má někdo doplňující návrh? Není tmu tak. Prosím předsedu volební komise. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Prosím o hlasování. Pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  1. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 volí Jitku Straňákovou tajemnicí sociálně zdravotního výboru, Věru 
Křikavovou tajemnicí výboru životního prostředí, Dagmar Mauderovou tajemnicí finančního 
výboru, Ivanu Bukovou tajemnicí kontrolního výboru a Jiřinu Bělohlávkovou tajemnicí 
hospodářského výboru počtem hlasů 42. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Martin Frélich. 
 
P.  F r é l i c h : 
 Předpokládám, že dámy s tím souhlasí, nevyslovily s kandidaturou souhlas.   
 
P.  K l í m a : 
 Souhlasí s tím, byli jsme ujištěni zaměstnanci úřadu.  
 
P.  N e u b a u e r : 
 Jedná se o tajemnice výboru v minulém volebním období, pouze přechází. Vzhledem 
k tomu, že se některé výbory přejmenovaly, bylo třeba provést tuto formální volbu.  
 
P.  K l í m a : 
 Dalším bodem programu je bod číslo 15 – stanovení počtu uvolněných členů ZMČ 
Praha 5.  Dovolím si dát návrh na 14 uvolněných členů zastupitelstva. Půjde  o 8 členů rady, 4  
místopředsedy výborů a 2 předsedy komisí.  
 V tuto chvíli bych vás chtěl informovat o tom, že o přestávce, která předcházela 
tomuto bodu jednání, zasedla rada MČ a na svém 47. zasedání schválila komise a předsedy 
jednotlivých komisí. Prosím některého z kolegů, aby vás seznámil s tím, které komise a kteří 
předsedové byli zvoleni.  
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P.  H a v l í č e k : 
 Rada MČ na svém 47. zasedání schválila zřízení následujících komisí pro volební 
období 2010 – 2014: dopravní, majetkovou, kulturní, zahraniční a fondů EU, sociální a 
zdravotní, bezpečnostní a protidrogovou, mediální, obchodních aktivit, styku s veřejností a 
ombudsmanem, řízení rizik, právní, územního rozvoje a školskou.  
 Zvolila Martinu Atlasovou předsedkyní komise dopravní, Richarda Kopáčka 
předsedou komise majetkové, Marii Ulrichovou-Hakenovou předsedkyní komise kulturní, 
Martinu Atlasovou předsedkyní komise zahraniční a fondů EU, Dianu Bubníkovou 
předsedkyní komise sociální a zdravotní, Romana Sedláka předsedou komise bezpečnostní a 
protidrogové, Michala Šestáka předsedou komise mediální, Karla Novotného předsedou 
komise obchodních aktivit, Petru Šáchovou předsedkyní komise styku s veřejností a 
ombudsmana, Jaroslava Knapa předsedou komise řízení rizik, Naděždu Kratochvílovou 
předsedkyní komise právní, Tomáše Homolu předsedou komise územního rozvoje a Jana  
Martince předsedou komise  školské. 
 
P.  K l í m a : 
  Děkuji za podání informace. Navrhujeme, aby ti dva členové zastupitelstva, kteří by 
měli být uvolnění z řad předsedů komisí, byl předseda komise zahraniční a fondů EU a 
předseda komise kulturní.  
 Do diskuse se hlásí pan Macek.  
 
P.  M a c e k :  
 Hezký podvečer, dámy a pánové, jsem tady zastupitelem řadu let a musím konstatovat, 
že od prvního zastupitelstva, kterého jsem se účastnil, počet uvolněných členů zastupitelstva 
roste. Kdybyste navrhli ještě jednoho, je to třetina zastupitelstva. Chápal bych to jako 
příspěvek k řešení nezaměstnanosti na Praze 5, ale obávám se, že s efektivní správou MČ to 
nemá mnoho společného. Byl bych rád, kdyby koalice tento návrh přehodnotila. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Má ještě někdo další příspěvek do diskuse? 
 
P. P e t e r k o v á : 
 Ráda bych se zeptala na význam komise styk s veřejností a ombudsman. Kdo tento 
návrh tvořil, tak možná neví, že na našem úřadu existuje poradna, která má dvě ženy – Mgr. 
Sedlačíkovou a dr. Kociánovou, které za velmi málo peněz na dost malý úvazek dělají hodně 
práce a mají za sebou hodně výsledků. Nebude toto opět duplicita, jakési vytvoření nové 
funkce a nové  komise?  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o odpověď kolegy z ČSSD. 
 
P.  L a c h n i t : 
 Nedomnívám se, že k zásadní duplicitě docházelo. Máme bohužel zkušenost – nebyl 
jsem zastupitelem a vedl jsem bezplatné právní poradny, kam přicházela spousta lidí, protože 
byli úřadníky odbyti. Úředník se s nimi nechtěli bavit. Nezbylo mi nic jiného než se obracet 
na kolegy-zastupitele, aby tyto problémy řešili. Domnívám se, že ombudsman nebo tato 
komise právě z titulu toho, že bude tvořena zastupiteli, získá vážnost. V případě, že se objeví 
zase problémy týkající se našich spoluobčanů, kteří špatně komunikují s úřadem, z toho titulu, 
že je tvořena zastupiteli, si nedovolí žádný z úředníků odmítnout takového žadatele a 
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poskytne mu potřebné vysvětlení a bude se mu věnovat. Neříkám, že se to týká všech 
úředníků, ale některých. 
 
P.  K l í m a : 
 Pan Škaloud. 
 
P.  Š k a l o u d : 
       Nemám námitek proti tomu, aby byl tento počet uvolněných funkcionářů, městská část 
má jistou agendu a zaslouží si, aby byla prováděna efektivně a účinně ze strany zastupitelů, 
Pouze bych chtěl připomenout, že množství uvolněných zastupitelů bylo předmětem i 
mediální výhrady vůči členům předchozí koalice, která měla myslím o dva méně a bylo to 
prezentováno jako arogance. To jen pro informaci, aby média věděla, že jdete stejným 
směrem a když dva dělají totéž, není to totéž. Jinak s tím souhlasím. 
 
P.  K l í m a : 
      Je ještě nějaký příspěvek? Pan Vitha. 
 
P.  V i t h a : 
      Chci na to reagovat  jen proto, že toto je trochu vytrženo z kontextu. Jedná se o můj 
příspěvek k hospodaření asi za r. 2007. Tehdy to bylo proto, že naše městská část měla 
nejvyšší počet a nejvyšší částku ze všech městských částí. Kolega Škaloud to určitě má, 
protože všichni zastupitelé dostali toto mé vyhodnocení. Bylo na to vynakládáno ze všech 
městských částí nejvíce prostředků, přestože MČ Praha 5 nebyla v ničem výjimečnější než 
ostatní – že by měla nejvíce obyvatel, největší rozlohu, největší investice. Kromě toho 
tehdejší zastupitelé vykonávající funkci byli zkušení a mohli pracovat s vyšší efektivitou. 
Domnívám se, že toto zastupitelstvo toho dosáhne až časem, až bude několik funkčních 
období ve svých funkcích.  
 
P.  K l í m a : 
     Děkuji. Kol. Frélich. 
 
P.  F r é l i c h : 
     Chtěl bych se zeptat, zda rada MČ má do budoucna v plánu rozšiřovat zahraničně politické 
aktivity městské části – abych rozuměl tomu, proč je funkce komise pro zahraničí placená. 
Rozumím, že řada komisí je velmi důležitá v tom, že jsou spojeny s aktivitou městské rady, 
s tím, jak občané chodí a potřebují své problémy řešit. Tady prosím o vysvětlení. Děkuji vám. 
 
P.  K l í m a : 
     Vysvětlení je jednoduché. Nejde o zahraniční aktivity, byť  jsou v této komisi také řešeny, 
ale jde především o evropské fondy, protože Praha 5 byla jedna z mála, která téměř nečerpala 
evropské fondy. Myslíme si, že je to škoda a že je třeba, aby tato komise velmi intenzivně 
pracovala zvláště teď v posledních letech, kdy je možno evropské fondy čerpat. 
     Pan Zapletal. 
 
P.  Z a p l  e t a l : 
     Rozhodně nechci vyvolávat konflikty, které by se měly týkat vysvětlení rozšíření počtu 
uvolněných členů zastupitelstva, nicméně musím prohlásit, že prohlášení pana Ing. Vithy je 
v tomto směru velmi sofistikované. Dobře si vzpomínám, a jistě i bývalí členové 
zastupitelstva, jak často právě pan Vitha navrhoval odvolat některé členy rady pro slabou a 
těžce obhajitelnou práci některých radních. 
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P.  K l í m a : 
     Je další příspěvek? Pan Vitha. 
 
P.  V i t h a : 
      Omlouvám se, ale od tohoto prohlášení se distancuji. Nejsem si vědom, že bych např. pro 
špatné výsledky navrhoval odvolání nějakých radních. Tehdy jsem řekl, že by mělo být 
zváženo, zda je efektivní tak vysoký počet uvolněných pracovníků. Je to v souvislosti s tím, 
že tehdy jsme měli nejvíce ze všech uvolněných v rámci všech městských částí. 
 
P.  K l í m a : 
     Další příspěvky nejsou. Technická. 
 
P. H e i s s l e r : 
     Je  1. zasedání ZMČ, takže by měla být i 1. rada. Říkali jste 47.  
 
P.  K l í m a : 
     Dostali jsme toto označení od zaměstnanců úřadu. Do zápisu jsme dali 47. plus 1. v tomto 
složení. Máte pravdu. 
     Nikdo se již nehlásí, dal bych hlasovat o tom, kdo je pro, aby bylo 14 členů ZMČ  Praha 5 
uvolněných, a to v těchto částech zastupitelstva: rada 8 členů – starosta, 4 místostarostové a 3 
radní. Jediným neuvolněným radním je kol. Nedvěd z ČSSD. 
     Dále to jsou předsedové výborů, a to předseda výboru kontrolního, životního prostředí, 
hospodářského a sociálně zdravotního. 
     Dále předsedové komisí: předseda komise zahraniční a fondy EU a předseda komise 
kulturní.  
 
P.    B e j š o v e c : 
     Prosím o hlasování o uvolněných členech. Pro 35, proti 2, zdrželi se 4, nehlasovali 2.  
 
P.  K l í m a : 
     Prosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
     ZMČ Praha 5  
     I. stanoví počet dlouhodobě uvolněných členů ZMČ Praha 5 na 14, 
     II. vyhrazuje si rozhodování o tom, které funkce budou vykonávat dlouhodobě uvolnění 
členové ZMČ Praha 5, 
     III. schvaluje, že dlouhodobě uvolněnými členy jsou: starosta MČ Praha 5, všichni 4 
zástupci starosty MČ Praha 5, 3 další členové rady MČ Praha 5, a to Ing. Miroslav Zelený, 
Marek Kukrle, dr. Angel Marinov, 4 předsedové výborů ZMČ Praha 5, a to kontrolního, 
hospodářského, životního prostředí a sociálně zdravotního a předsedové komisí rady ZMČ 
Praha 5 – kulturní a zahraniční a fondy EU.  
 
P.  K l í m a : 
     Technická. 
 
P.  M a c e k : 
     Musím konstatovat, že jsme hlasovali o jiném usnesení než přečetla návrhová komise. 
Určitě tam nebylo ani slovo o tom, že bychom schvalovali, že si rada v tom vyhrazuje nějaké 
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kompetence. Doporučuji, abychom hlasovali o tom, co potom bude v usnesení a ne abychom 
nejprve o něčem hlasovali a pak se divili, co v usnesení je.  
 
P.  K l í m a : 
     Prosím návrhovou komisi. 
 
P.  K n a p : 
 Netvrdil jsem, že si rada vyhrazuje, ale zastupitelstvo si vyhrazuje rozhodování o tom, 
které funkce budou vykonávat. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím další technickou. 
 
P.  H e i s s l e r : 
 Od počátku to děláme špatně. Pane předsedající, před hlasováním byste měl předat slovo 
návrhové komisi a ta by před hlasováním měla přečíst znění návrhu, o kterém budeme 
hlasovat. To je asi kámen úrazu. 
 
P.  K l í m a : 
 Hlásí se Tomáš Homola. 
 
P.  H o m o l a : 
 Chtěl jsem se k tomu přidat, aby byl návrh před hlasováním přečten.  
 Prosím pracovníky, kteří obsluhují hlasovací zařízení, aby ho nespouštěli dříve než bude 
návrh přečten. 
 
P.  K l í m a : 
  Další technická. 
 
P.  N a j m o n : 
 Prosím opakovat toto hlasování, aby bylo zřetelně řečeno, o čem hlasujeme. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o návrh usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 
 I. stanoví počet dlouhodobě uvolněných členů ZMČ Praha 5 na 14, 
 II. vyhrazuje  si rozhodování o tom, které funkce budou vykonávat dlouhodobě uvolnění 
členové ZMČ Praha 5, 
 III. schvaluje, že dlouhodobě uvolněnými členy jsou: starosta MČ Praha 5, všichni 
zástupci starosty MČ Praha 5, 3 další členové rady MČ Praha 5, a to Ing. Miroslav Zelený, 
Marek Kukrle, dr. Angel Marinov, předsedové výborů ZMČ Praha 5: kontrolního, 
hospodářského, výboru životního prostředí a výboru sociálně zdravotního a předsedové 
komisí rady ZMČ Praha 5: kulturní komise a komise zahraniční a fondy EU. 
 
P.  K l í m a : 
 Prosím technickou. 
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P.  H e i s s l e r : 
 Omlouvám se.  Bod II – vyhrazuje si rozhodování atd. – to je explicitně v zákonu. 
Můžeme o tom hlasovat, ale v pravomoci zastupitelstva je kdykoli svévolně rozhodnout o 
tom, jestli někdo bude uvolněný a na jak dlouho.  
 
P.  K n a p : 
 Myslím si, že nic nebrání tomu, aby to tam zůstalo.  
 
P.  K l í m a : 
 Dal bych hlasovat o revokaci usnesení, které jsme před chvílí přijali, a to v dikci 
usnesení, které vám teď návrhová komise přečetla.  
 
P.  B e j š o v e c : 
 Pro 34, proti 2, zdrželo se 5, nehlasovali 2. Návrh byl přijat. 
 
P.  K l í m a : 
 Poprosím o usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ stanoví počet dlouhodobě uvolněných členů ZMČ Praha 5 na 14. Vyhrazuje si 
rozhodování o tom, které funkce budou vykonávat dlouhodobě uvolnění členové ZMČ Praha 
5. Schvaluje, že dlouhodobě uvolněnými členy jsou: starosta MČ Praha 5, všichni zástupci 
starosty MČ Praha 5, 3 další členové rady MČ Praha 5, a to Ing. Miroslav Zelený, Marek 
Kukrle a dr. Angel Marinov, předsedové výborů ZMČ Praha 5, a to výboru kontrolního, 
výboru hospodářského, výboru životního prostředí a výboru sociálně zdravotního, předsedové 
komisí rady ZMČ Praha 5: komise kulturní a komise zahraniční a fondy EU. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Dalším bodem našeho programu je bod 16 – pověření členů ZMČ Praha 5, před 
kterými budou snoubenci činit prohlášení o uzavření manželství.  
 Návrh usnesení máte ve svých podkladech, které jste všichni dostali k tomuto jednání. 
Prosím o eventuální protinávrhy. Nejsou. Hlásí se někdo do diskuse? Není tomu tak. 
 Prosím návrhovou komisi o přednesení návrhu usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 Návrh usnesení zní: ZMČ Praha 5 pověřuje všechny členy ZMČ Praha 5, před kterými 
budou snoubenci činit prohlášení o uzavření manželství. 
 Stanovuje pro všechny výše uvedené oprávnění užívat při občanských obřadech závěsný 
odznak, který má uprostřed velký státní znak a po obvodu název Česká republika.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji Dávám hlasovat.  
 
P.  K n a p : 
 Pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1. 
 
P.  K l í m a : 
 Dalším bodem programu je bod 17 – pověření členů ZMČ Praha 5 ve smyslu § 43 
zákona č. 131/2000 Sb. 
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 Návrh usnesení máte v podkladech, které jste dostali. Prosím o protinávrhy. Nejsou. 
Hlásí se někdo do diskuse? Není tomu tak. Prosím návrhovou komisi o návrh usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5 ruší usnesení číslo 1/2006. 
 Schvaluje pověření k podepisování listin ve smyslu § 43 zákona č. 131/2000 Sb. 
všechny zastupitele MČ Praha 5.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím o hlasování.  
 
P.  K n a p : 
 Pro 42, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1. Usnesení bylo přijato. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Dalším bodem je bod 18 – zásady řešení náhrady mzdy nebo výdělku ušlého 
v souvislosti s výkonem funkce neuvolněného člena ZMČ Praha 5 ve volebním období 2010 – 
2014. 
 Opět máte před sebou v materiálech návrh usnesení. Prosím o protinávrhy nebo o 
diskusi. 
 
. . . . . . . . . : 
 Navrhuji přestávku za účelem porady klubu. 
 
P.  K l í m a : 
 Vyhlašuji tříminutovou přestávku. 

(Přestávka) 
 Můžeme pokračovat. Do diskuse k tomuto bodu se přihlásil Jiří Vitha. 
 
P.  V i t h a : 
 Příspěvek stahuji, byl prodiskutován při jednání klubu.  
 
P.  K l í m a : 
 Prosím další. 
 
P. B e j š o v e c. : 
 Jak se dívám na předložený bod, v textu nacházím v rámci formulace schvaluje 
hodinovou paušální částku pro poskytnutí výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce 
neuvolněného člena ZMČ Prahy 5 pro volební období 2010 – 2014 ve výši do 450 Kč za 
hodinu. Správně mělo být uvedeno bez předložky. V rámci pozměňovacího návrhu navrhuji 
text bez předložky „do“. 
 
P.  K l í m a : 
 Technická – Honza Bejšovec. 
 
P.  B e j š o v e c : 
 Na 1. stránce návrhu se píše 80 hodin za měsíc, ale v zásadách na další stránce je 
původní hodnota 60.  
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P.  K l í m a : 
 V zásadách je chyba, schvalujeme usnesení. Platné je usnesení. 
 Prosím Tomáše Homolu. 
 
P.  H o m o l a : 
 Chápu to tak, že zásady, které jsou přiloženy k návrhu usnesení, by měly být důvodovou 
zprávou, že existují nějaké zásady. Tak to aspoň chápu. Usnesením měníme dva parametry, 
které v zásadách je třeba změnit. Tak tomu rozumím já. Chápu, že nám byl materiál předložen 
ne dost určitě. Pracovnice úřadu mi teď potvrzuje, že tímto upravujeme materiál, který je 
v příloze a po schválení usnesení budou do něj doplněny správné parametry. 
 
P.  K l í m a : 
 Máte ještě někdo něco do diskuse? Nemáte. Prosím hlasovat  o pozměňovacím návrhu, 
který přednesl Patrik Havlíček. Poprosím návrhovou komisi, aby nám přečetla návrh 
usnesení. 
 
P.  K n a p : 
 ZMČ Praha 5  
 I. schvaluje 
    1. hodinovou paušální částku pro poskytnutí výdělku ušlého v souvislosti s výkonem 
funkce neuvolněného člena ZMČ Praha 5 pro volební období 2010 – 2014 ve výši 450 
Kč/hod., 
 2. rozsah doby potřebné k výkonu funkce v délce maximálně 80 hodin/měsíc.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Prosím o hlasování.  
 
P.  K n a p : 
 Pro 37, proti 1, zdrželi se 3, nehlasoval 0.  
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Usnesení bylo přijato. 
 Posledním bodem našeho jednání jsou interpelace Jako první a jediný se přihlásil pan 
kol. Dr. Macek. 
 
P. M a c e k : 
 Vážené kolegyně a kolegové, přeji příjemný podvečer. Protože naše  městská část má 
celou řadu kostlivců ve skříni, předkládám interpelaci na jednoho kostlivce, který byl pro nás 
nevýhodný, poměrně drahý a zdaleka není dořešen. Týká se to Agentury Praha 5. Protože 
většina z vás jste tady noví a nejste s touto kauzou podrobně seznámeni, nebudu ji číst a 
podávám ji písemně. 
 
P.  K l í m a : 
 Děkuji. Je ještě někdo přihlášen do interpelací? Kolega Frélich. 
 
P.  F r é l i c h : 
 Dovolím si informovat o tom, že podobně jako já tak i ostatní kolegové dostali do e-
mailů  zprávu o FK Zlíchov, kde upozorňují na nabídku na odkoupení pozemků. Nechci zde 
číst celý e-mail, ale upozorňují na to, že do rozhodnutí zastupitelstva zbývají pouhé 4 dny. 
Rada by to měla vzít v potaz a zabývat se tím. Děkuji. 



31 
 

 
P.  K l í m a : 
 Také jsme to obdrželi a určitě se tím zabývat budeme.  
 Další interpelace nejsou. 
 Vážené dámy a pánové, vážené kolegyně a kolegové, dovolím si dnešní schůzi ZMČ 
Praha 5 tímto ukončit. Děkuji vám a těším se na shledanou na dalším zastupitelstvu.  
 
Ověřovatelé   
 
TOP 09 –Karel Novotný. 
ODS – dr. Škaloud. 
ČSSD – dr. Petr Lachnit. 
Věci veřejné – Marek Kukrle. 
Strana zelených – Ing. Ondřej Velek. 
KSČM – Růžena Peterková. 
 


